
Head kolleegid 

Olen  tänulik võimaluse eest taas kandideerida Eesti Anestesioloogide Seltsi juhatusse. 

Mul on olnud võimalus panustada Seltsi tegevusse sekretärina kaks ametiaega, mis on andnud mulle 

hea kogemuse Seltsi toimimisest ning anestesioloogia ja intensiivravi arengusuundadest Eestis. Kui 

eelnevalt olen panustanud erialasse just regionaalhaiglate perspektiivist,  siis nüüd soovin tuua esile 

ka väikehaiglate erivajadused ja väljakutsed, mida ma ise Narva haiglas töötades hästi tajun. 

Minu eesmärk on jätkata Seltsis panustamist eriala edendamisse. Olles vahepeal ennast veidike 

harinud strateegilise juhtimise alal, soovin tõhustada liikmete kaasamist ning võimalusel tähtsustada 

ka jätkusuutlikkuse teemat meie erialal.  

Seltsi üheks tugevuseks on oma liikmete mitmekülgne koolitamine. Näen, et see tegevus peab kindlasti 

jätkuma. Erialane pädevus on oluline, mistõttu pean vajalikuks ka eriala pädevuse hindamise 

reglementi järgnevatel aastatel täiendada, kaasates sellesse Seltsi liikmeid väljastpoolt juhatust. 

Anestesioloogia ja intensiivravi eriala tulevikusuunad vajavad ülevaatamist, täiendamist, 

selgeksvaidlemist ning paberilepanemist.  

Tunnistan ausalt, et ka minul on ööpäevas 24 tundi ja aega pidevalt puudu, mistõttu ei saa lubada, et 

Selts on alati minu esimeseks prioriteediks, kuid luban valituks osutumise korral jätkata vähemalt sama 

pühendunult kui senini.  Usun, et avatud ja aktiivne suhtlus on võtmeks Seltsi tugevusele. 

Kuigi tunnen, et Seltsi sekretärina toimetamine on vajalik ja olen sellega hästi hakkama saanud, olen 

valmis kandideerima  Seltsi presidendiks.  
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